
Zápis z 3. zasedání Školské rady Gymnázia, Plzeň, Mikulášské náměstí 23  
 

konaného dne 13. 6. od 16:00 hodin 
 
 

Přítomni:  MUDr. Petr Choc  
doc. Ing. Pavel Ircing, Ph.D. (předseda)  
Mgr. Zdeněk Pech  
Mgr. Ivan Tafat  
RNDr. Jana Soukupová 
 

Nepřítomen:  Jiří Uhlík, MBA  
 
Hosté:   Mgr. Petr Mazanec  

Ing. Miroslav Radotínský 
 

Program: 
1) Zahájení, přivítání účastníků zasedání, schválení programu, určení zapisovatele 
2) Jednací řád 
3) Zajištění adekvátní výuky (nejen) v případě nenadálých situací 
4) Komunikace mezi vedením školy a učitelským sborem, vedením školy a studenty 
5) Aktuální situace kolem výstavby výdejny obědů 
6) Ostatní body jednání 
7) Diskuse, závěr 

 
Ad 1)  
Předseda Školské rady v 16:00 hodin přivítal přítomné na zasedání a zahájil jednání. 
Zapisovatelem zasedání byla určena RNDr. Jana Soukupová. 
 
Ad 2) 
Předseda Školské rady vznesl dotaz, zda má naše školská rada nějaký jednací řád (např. ve 
stylu jednacího řádu Masarykova gymnázia). A protože žádný není a v jednáních postupujeme 
podle pokynů a stanovisek ve školském zákoně § 167-168, bude nutné tento vytvořit (viz 
odstavec (7) paragrafu 167 školského zákona). Jeho vytvoření si vzal na starost sám pan 
předseda Pavel Ircing. Projednání a schválení proběhne korespondenčně (e-mailem) tak, aby 
na příštím zasedání byl jednací řád již v platnosti. 
 
Ad 3) 
Zástupci rodičů vznesli dotaz na vedení školy, jakým způsobem je zajištěna výuka při 
dlouhodobé absenci kvalifikovaných pedagogů. Pan ředitel zdůraznil a ocenil pomoc ZČU ve 
výuce seminářů programování. V předmětech s nízkou hodinovou dotací (např. 
francouzština), ve kterých je málo kvalifikovaných učitelů, je náročné nalézt jejich náhradu. 
Přesto se vedení snaží zapojovat do výuky studenty pedagogické fakulty zde v Plzni a pokusí 
se zjednat adekvátní náhradní výuku. 
 
Ad 4) 
Zástupci učitelů by velmi přivítali, kdyby se o hromadných školních akcích - tj. situacích, kdy 
je zřejmé, že jim na výuku dorazí jen polovina třídy nebo vůbec nikdo - dozvídali systematičtější 
způsobem. 
Podobně by mělo probíhat mnohem včasnější informování studentů a jejich rodičů o zrušených 
hodinách, změnách ve výdeji obědů a dalších změnách stávajícího režimu. Vedení přislíbilo 
nápravu. 
 



 
Ad 5) 
Pan ředitel informoval Školskou radu o stavu výstavby výdejny obědů. V současné době se 
připravuje projektová dokumentace pro výběrová řízení výstavby. Pan ředitel komunikuje 
s krajským úřadem a spolupracuje na dané dokumentaci. 
 
 
Ad 6)  
Jedním z dalších témat jednání bylo zvýšení počtu krádeží v šatnách školy a nespokojenost 
studentů i rodičů s nízkým počtem klíčů od šaten. Pan ředitel slíbil projednání na pedagogické 
radě. 
Zde bude také projednáno rovnoměrnější rozložení zkoušek a písemek, které se často 
kumulují v krátkém časovém rozmezí. 
Dojde k pořízení portrétů prezidenta do tříd – zajistí vedení školy. 
 
Ke všem bodům proběhla rozsáhlá diskuse a jednání bylo ukončeno v 18. hodin. 
 
 
V Plzni dne 13. 6. 2023 zapsala RNDr. Jana Soukupová 
 
 

předseda doc. Ing. Pavel Ircing, Ph.D. 
 


